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1. Josef Janů
42 let, ředitel výrobího závodu, 

Tachov, TOP 09

2. Bc. Vladimír Bočan
34 let, živnostník, politolog, 

Tachov,  TOP 09

3. Ing. Eliška Nováková
43 let, ekonomka, Tachov,  

TOP 09

4. RNDr. Zdeněk Vobořil
61 let, učitel, poradce v 

parlamentu, Tachov, TOP 09

5. Věra Petrušová
57 let, ekonomka, Tachov,  

bez politické příslušnosti

6. MUDr. Marie Tomanová
58 let, lékařka, Tachov,  

bez politické příslušnosti

7. Karel Sibal
50 let, OSVČ, Tachov, TOP 09

8. MUDr. Marie Bočková
64 let, lékařka, Tachov,  

bez politické příslušnosti

9. Libor Vetrovský
41 let, vedoucí střediska, Tachov, 

bez politické příslušnosti

10. Ing. Pavel Kubín
40 let, biochemik, Tachov,  

bez politické příslušnosti

11. Pavel Junek
29 let, bankovnictví, Tachov, 

bez politické příslušnosti

12. Lucie Bachtíková
29 let, zdravotní sestra, Tachov, 

bez politické příslušnosti

13. Taťána Weiszová
29 let, operní pěvkyně, pedagog, 
Tachov, bez politické příslušnosti

14. Vladimír Němec
52 let, autodopravce, Tachov,  

bez politické příslušnosti

15. Drahomíra Dlouhá
42 let, prodavačka, Tachov,  

bez politické příslušnosti 

16. Radka Sibalová
43 let, školství, Tachov,  

bez politické příslušnosti 

17. Květoslava Divišová
65 let, důchodce, Tachov,  

bez politické příslušnosti

18. Vít Rožumberský
20 let, student, Tachov,  

bez politické příslušnosti

19. Roman Holát
19 let, student, Tachov,  

bez politické příslušnosti

20. Karel Fiklík
19 let, student, Tachov,  

bez politické příslušnosti
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Josef Janů 
Kandidát na starostu Tachova

895 let 
historické 
tradice tachova 
zavazuje
víc, NEŽ SI MYSLíTE
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Ing. Eliška Nováková 
se narodila 20. 5. 1967 v Brně. Je vdaná a má dva syny. Po absolvování 
gymnázia vystudovala Ekonomickou fakultu VŠB v Ostravě. Po ukončení 
studia pracovala v Brně jako vedoucí finančního oddělení a poradkyně 
ředitele v potravinářském průmyslu, poté jako hlavní ekonom 
ve stavebnictví. 
V roce 1998 se přestěhovala za svým manželem do Tachova. Po mateřské 
dovolené začala podnikat.
V současnosti pracuje jako daňový poradce a bilanční účetní, především 
pro obce a neziskové organizace. Spolupracovala s Ministerstvem práce 
a sociálních věcí v oblasti kontroly dotací. Současná práce ji naplňuje, 
neboť se podílí na probíhající účetní reformě veřejných financí.

Mgr. Vladimír Bočan   
se narodil 10.6. 1976 v Plané, v Tachově žije většinu svého života.  Má 
čtyřletou dceru. Po ukončení tachovského gymnázia studoval rok a půl 
v USA a studium zakončil maturitou.
Základní vojenskou službu absolvoval jako tlumočník v Kanceláři ministra 
obrany v Praze. Poté pracoval pro společnost Thomas Cook zabývající se 
finančními službami a cestovním ruchem.
V roce 2005 úspěšně ukončil studium na Fakultě filozofické ZČU 
v Plzni, obor politologie. V současnosti v Tachově provozuje obchod 
s chovatelskými potřebami a pracuje též pro společnost Travelex (dříve 
Thomas Cook). 



co budeme prosazovat  
v městském zastupitelstvu?

V oblasti správy majetku města a ekonomiky:
–  efektivní a kvalitní úřad pro všechny občany na jednom místě
–  otevřený úřad – zlepšení dostupnosti agend městských úřadů pro 

občany města
–  dlouhodobě vyrovnaný rozpočet – stálá myšlenka nutnosti 

maximálních úspor 
–  hospodárné a smysluplné využívání majetku města a vynakládaní 

prostředků městem
–  pravidelné a nezkreslené informování občanů o hospodaření města 

a výhledech města  
– revize veškerých smluv, které má město uzavřené

V oblasti podpory podnikání:
–  transparentní veřejné zakázky – jasně čitelný proces uveřejněný 

na webu města – elektronické aukce
–  vytváření podmínek pro podnikání, především živnostníkům 

a drobným podnikatelům
–  podpora předzahrádek hlavně v oblasti historického náměstí  
–  podpoříme zavedení pravidelných farmářských trhů v prostoru 

náměstí 
– maximální podpora turismu a propagace města Tachov 

V oblasti sociálních vztahů:
–  vytvoření prostoru pro rozvoj všech aktivit občanů, zvláště mládeže. 

Zapojení rodin do preventivních protidrogových aktivit.
–  spolupráce a vzájemná informovanost mezi obcemi tachovského 

regionu
–  Tachov – město soužití všech generací
–  znovu obnovit na náměstí zónu setkávání lidí – komunikační bod. 

Připomenout, že na náměstí stávala socha Josefa II. Wifi zóna 
zdarma po celém náměstí.

V oblasti sociálních a zdravotních služeb:
– kvalitní nabídka služeb na všech úrovních
– vytvoření nové zdravotní komise rady pro seniory  
–  zlepšení rozsahu zdravotní péče pro občany města, dostupnost 

a propojení po znovuobnovení plného provozu nemocnice v Plané

V oblasti školství a mimoškolní činnosti:
–  vytvoření kvalitní, dostupné a ekonomicky efektivní sítě předškolních 

a školních zařízení

–  nepřehlížení názorů rodičů a přátel škol
–  podpora výuky cizích jazyků v předškolních a školních zařízeních
–  využití finančních možností rozvojových fondů EU a účelových 

státních dotací 
–  vytváření podmínek pro podporu mimoškolní a zájmové činnosti pro 

mladé 

V oblasti životního prostředí:
–  zachování a ochrana naší krásné přírody na Tachovsku
–  trvalá podpora zeleně ve městě
–  systém ekologického třídění a likvidace odpadu s lepším využitím 

sběrných dvorů (soboty – neděle)
–  zhodnotit, zda vyšlapané pěšinky by nebylo lepší přeměnit v oficiální 

městské cesty a naopak

V oblasti územního plánování, bytové politiky a investic:
–  cenově dostupné stavební parcely
–  podpora bytové výstavby především pro mladé rodiny
–  lepší komunikace s občany a větší informovanost o územním 

plánování
–  obnova historického náměstí s návratem morového sloupu
–  ucelená podpora myšlenky propagace historického Tachova 

s propojením Světců 

V oblasti kultury a tělovýchovy:
–  zachování a obnova křesťanských i židovských památek a tradic 
–  vytváření podmínek pro činnost rekreačních i vrcholových 

sportovních zařízení
–  stanovení jasných pravidel pro případnou podporu sportovních klubů 

z městských zdrojů
–  podpora masového neorganizovaného sportu s maximální podporou 

pro maminky s malými dětmi, vybudování oválu pro in-line bruslení 
v prostoru minerálky a další výběr lokality pro tento sport.

–  kdo si hraje, nezlobí, podpora výstavby dalších dětských hřišť 
a pískovišť  

–  maximální využití městských sportovišť pro všechny  
–  obnova zaniklé odpočinkové (lázeňské) zóny z Tachova směrem 

ke Světcům   

V oblasti bezpečnosti: 
–  zvýšení důvěryhodnosti strážníků, městská policie více v ulicích, 

méně u aut
–  opatření pro omezení kriminality a vandalismu, kamerový systém, 

který funguje v návaznosti na městské osvětlení veřejných prostor
–  automaty a videoloterijní terminály – omezení až úplná likvidace 

v rámci platné legislativy
–  speciální dohled nad dětskými hřišti a pískovišti
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Josef Janů  

se narodil 20. 4. 1968 v Příbrami. Zde vystudoval průmyslovou školu. 
Nejprve byl zaměstnán v uranovém průmyslu jako mistr-revírník, poté 
ve dřevozpracujícím výrobním závodě na výrobu dveří a zárubní Delta 
Tachov jako vedoucí technik. Od roku 2000 do roku 2009 byl ředitelem 
tohoto závodu. V současnosti zastává u společnosti ČDZ a.s. Praha, 
výrobní závod Velký Osek, funkci ředitele výrobního závodu.

Od roku 1988 žije se svou rodinou v Tachově, který si zamiloval a nedá 
na něj dopustit. Zajímá se o historii, zvláště o dějiny Tachovska. Věnuje se 
sportovním aktivitám pro děti. Organizuje společenské a kulturní akce pro 
různé zájmové i věkové skupiny. 

Je zakládajícím členem TOP 09 Plzeňsko, předsedou tachovské organizace 
TOP 09 a spolutvůrcem jejího volebního programu.

„Myšlenky, které zastávám: Zemi jsme dostali do opatrování na několik let, 
než ji předáme svým dětem. Jenom ta generace, která tento stav zlepší, je 
úspěšná. Nelze dopustit zadlužení státu, které ohrožuje jeho funkce. Rád 
bych vrátil význam slovům pokora a vlastenectví.“

„Mým hlavním cílem je vytvořit z našeho města atraktivní místo, kde se 
dobře žije. Tachov by se měl stát městem soužití všech generací, s bohatou 
historií a krásnou přírodou, podporujícím turistiku. Ta v současnosti 
nejvíce schází. Do Tachova se vždy rád vracím jak kvůli jeho přírodě, tak 
přátelům. Přál bych si, aby se do našeho města rádi vraceli i mladí lidé, 
kteří vystudovali v Plzni či v Praze, a našli v něm profesní uplatnění. Cítím 
odpovědnost za to, jaké město a v jakém stavu předáme příští generaci.“ 


